
PROTOKOLL

 Fört vid ordinarie årsmöte  med Smörvattnets samfällighetsförening.

Tid: 2014-04-07 kl:19.00

Plats: Gunnilse Gamla Småskola

Närvarande: 21 medlemmar varav 18 fastigheter var representerade.

1. Mötets öppnande:  Ordförande Tomas West hälsar alla välkomna och öppnade mötet med att 
presentera  dagordningen samt att slå ett slag för medlemskap i föreningen Gunnilse gamla 
småskola då dessa behöver medlemmar för att kunna bevara den kulturmärkta skolan. 
Medlemskap 125:-/hushåll eller 75:- för singelmedlemskap pg.789307-6.  

2. Val av ordförande för mötet:  sittande Tomas West.

 3. Årsmötets stadgeenliga utlysande: Medlemmarna ansåg att kallelse till årsmötet var 
stadgeenligt utlyst.

4. Val av sekreterare för mötet:   sittande Marita Åklint

5. Val av två Justeringsmän & en suppleant:   Till justeringsmän för mötet valdes Lena 
Ljungholm &  Roy Eliasson,till suppleant valdes ingen

6. Behandling av verksamhetsberättelsen: Ordföraren Tomas West går igenom 
verksamhetsberättelsen för det gångna året. Mötet godkände verksamhetsberättelsen. En fråga 
som ställdes var om träd & sly skulle transporteras bort Tomas har kontakt med kommunens park 
& natur om detta, men det går bra om medlemmarna vill för eget behov ta vara på detta. 

7. Behandling av revisorernas berättelse samt ansvarsfrihet för styrelsen, samt fastställande 
av resultat & balansräkning verksamhetsåret 2013: Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för år 
2013.

8. Styrelsen redovisar verksamhetsplanen för 2013 - 2014:  Ordföranden informerade 
medlemmarna om mötet där han, Tomas West & Marita Åklint tillsammans med vägverkets 
representant Bengt Jakobsson, gick igenom vägen inför ansökan för statliga bidrag. Mötet 
godkände verksamhetsplanen & att vi ansöker om statliga bidrag. 

9. Behandling av motioner: Inga inkomna motioner.

10. Framställningar från styrelsen: Styrelsen hade tre punkter:

     1:  Styrelsen föreslog att debiteringslängden skulle höjas med 500:-/andel från idag 1000:- till 
1500:-/andel samtidigt sänka låneåterbetalningen med 500:-/andel till 1000:-/andel. Detta blir per 



år 3000.-i debiteringslängd & 1000:- i låneåterbetalning . Denna framställan godkändes av 
mötesmedlemmarna.

1. Att  höja  anslutningsavgiften  för  nya  medlemmar  från  ett  ½  basbelopp  till  1  helt 
basbelopp. Denna framställan godkändes av mötesmedlemmarna.

2. Höja  styrelsearvodet  från  22.000:-  (½  basbelopp)  till  26.000:-  (ca:12% av  den  totala 
avgiften). Denna framställan godkändes av mötesmedlemmarna.

11. Styrelsens förslag till debiteringslängd: Ändrad till 1 500:/år . Förslaget godkändes av 
mötet.

12. Meddelande om sista betalningsdag till föreningen: Ordföranden informerade hur  vi 
behandlar försenad inbetalning av vägavgiften: 10 dagar efter att inbetalningsavin kommit 
medlemmarna tillhanda kommer en påminnelse att skickas ut. Efter ytterligare 14 dagar kommer 
ett meddelande där medlemmen/ana blir informerad/de om att det skickas vidare till inkasso då 
betalning inte skett. Mötet ansåg att denna gång är i sin ordning.

13. Val av ny styrelseordförande och styrelsemedlemmar: 
Ordförande avgående: Tomas West
Avgående styrelsemedlemmar: Lena Amrèn-Hindèr, Marita Åklint, Marcus Baric & Johannes 
Berggren.
Valberedningens Isabella Norlinder presenterade valberedningens förslag:
Ordförande omval Tomas West
Omval på 1år Lena Amrén-Hindér, 2 år Johannes Berggren,Marita Åklint & Marcus Baric
Valberedningens förlags godkänndes av mötet.

 14. Val av revisorer och en suppleant:  Mötet valde Per Carledal och Michael Andersson som 
revisorer, som suppleant valde mötet att inte välja någon.

15. Val av ledarmöte till valberedningen: Isabella Norlinder & Anders Hård valdes.

16. Information om grannsamverkan: Anders Norlinder gjorde en kort presentation om 
grannsamverkan i området då vi har haft detta förr. Vi behöver ett antal kontaktpersoner som 
samtalar med polisen när det händer något i området som verkar misstänksamt och polisen 
kommer ut till medlemmarna 1 till 2 ggr/år och för en dialog med information vad som är aktuellt 
för tillfället. Det kommer att bli mer information om detta till alla medlemmar på hemsidan samt i 
brevlådorna .

17.Övriga frågor: Styrelsen meddelade att årets städdag är planerad till söndagen den 11 maj kl:
10.00. Städdagen i år kommer att i huvudsak bli fokuserad på en del arbeten som måste göras 
utmed våra vägar, rensning och röjning  ca:2,5m in från våra vägar. Tomtägare som vet med sig 
att deras buskar hänger/växer för nära vägarna får rensa rent, detta för att vi ska få beviljat 
stadsbidrag till föreningen.

Dags att plocka fram sopkärlen vid badviken det ligger en del påsar där i nuläget, om det finns 



behov får  vi ringa om en x:a tömning innan 1:e maj, då ordinarie tömning startar. 

Det ansågs att det blivit problem med tvåhjuliga fordon i området då det förekommer hög 
hastighet och nöjeskörning vilket är störande. Det som kom fram var att prata med de som kör 
samt deras föräldrar.

Fibernätet kommer att dras i befintliga ledningar arbetet har påbörjats i området. Vid förfrågan om 
hur många hushåll i föreningen som har anmält sitt intresse till Telia, har styrelsen inga uppgifter 
om.

Energiverket kommer att gräva ner ledningar i området de kommer att återställa allmänväg, 
egenväg/tomt får ägaren själv återställa.

Förslag att få kallelser och inbetalning från föreningen på sin mail, detta kan vi i dag inte lösa.

Styrelsen ska se över om det behövs något mer farthinder på Smörvattnevägen detta är önskemål 
från boende utmed vägen. 

Parkering uppe vid Damernas & Herrarnas bad finns inte man får hänvisa badgästerna till 
badvikens parkering eller kyrkans parkering.

17. Ordförande avslutar mötet och tackar medlemmarna för visat intresse .

Vid protokollet: Protokollet justeras:

____________________________  ____________________________

Marita Åklint Tomas West, 
ordförande

___________________________ ____________________________

Lena Ljungholm,Justeringsman Roy Eliasson, Justeringsman


